

Sans Parfum
Fragrance Free

Sans Alcool

ANTI-MICROBE

Alcohol Free

Assainisseur pour les Mains
Hand Sanitizer



INGRÉDIENT ACTIF: Chlorure de benzalkonium 0.3%
ACTIVE INGREDIENT: Benzalkonium Chloride 0.3%

Lire l'étiquette avant l'emploi
Read the label before using

4L

ANTI-MICROBE est un assainisseur à mains liquide. Utilisé régulièrement, il tuera les bactéries, levures et moisissures.

MODE D'EMPLOI:

Appliquer **ANTI-MICROBE** sans dilution sur les mains pour contrôler les microorganismes.

PRÉCAUTIONS:

Pour usage externe seulement. Éviter tout contact avec les yeux. En cas de contact, rincer avec de l'eau. Si l'irritation persiste, consulter un médecin. En cas d'éruption cutanée, cesser l'usage. Ne pas entreposer dans les lieux de transformation ou d'entreposage des aliments. Ne pas contaminer les aliments.

For industrial and institutional use only
THIS PRODUCT IS NOT CONTROLLED BY W.H.M.I.S
KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
MADE IN CANADA

N° Lot / Lot No.
1408 B

Date expiration
Expiration Date
Sept. 2023

ANTI-MICROBE is a liquid hand sanitizer. Used on a regular basis, it will kill bacteria, yeast and mold.

DIRECTIONS FOR USE:

Apply **ANTI-MICROBE** without any dilution on hands in order to control microorganisms.

PRECAUTIONS:

For external use only. Avoid all contact with eyes. In case of contact with eyes, rinse with water. If irritation persists, seek physician. If rash or irritation develops, discontinue use. Do not store in food processing or storage areas. Do not contaminate food products.

For industrial and institutional use only
THIS PRODUCT IS NOT CONTROLLED BY W.H.M.I.S
KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
MADE IN CANADA

